

《单词百科:wholesalers是什么意思?wholesalers怎么发音?wholesalers的解释和用法》

英语单词wholesalers是什么意思?wholesalers怎么读?wholesalers怎么发音?简答网为您整理了wholesalers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



wholesalers怎么读

wholesalers的读音:[' h ə ʊ l , se ɪ l ə z]

wholesalers的意思

1、n.批发商(wholesaler的名词复数);

wholesalers的双语例句

1、Wholesalers reported an improvement in sales for the third quarter.

批发商宣布第三季度的销售额有所提高.

2、We have very good connections with wholesalers, chain stores, and distributors.

我们和批发商、连锁店以及分销商的关系都很好.

3、Domestic distributors and wholesalers often offer credit terms of purchase.

国内发行人和批发商经常会提供购买的信用证条款.

4、Exhibitors are those professional newspaper and journal editors, wholesalers and retailers.

参展者主要包括:专业报刊编辑、批发商、销售商.

5、Garages and service stations typically acquired supplies from wholesalers.

普通的修理厂则从批发商处进货.

6、Require tobacco-specific licences for manufacturers, exporters, importers, wholesalers, transporters, warehouses and retailers.

要求为制造商、出口商、进口商、批发商、运输商、商店和零售商办理专门的烟草执照.

7、The sourcing of wine from producers, importers, wholesalers and retailers.

了解葡萄酒生产商, 进口商批发商和零售商.

8、Wholesalers , retails , order by contract, salesmen and other kinds of trade ways.

批发、零售和合同订货等多种贸易形式.

9、Classify wholesalers by operating characteristics and market services offered.

根据运作特性和提供的市场服务来将批发商分类.

10、The wholesalers have jacked up their prices.

批发商提价了.

11、In their role as wholesalers, they provide trade credit to facilitate transactions.

他们好比批发商, 提供信贷以促成商业交易.

12、Retailers' logistics strategies may differ from those of manufacturers and wholesalers.

零售商的后勤策略可能与这些制药厂和经销商有所不同.

13、Recruitment of partners begins with the wholesalers that rank highest.

招募伙伴由在名单上前列的批发商开始.

14、We retail to the general public and we also supply wholesalers.

我们向大众零售,同时也为批发商供货.

15、Sincere welcome import, export companies and wholesalers to cooperation with us.

诚意与知名进出口公司和批发商联盟合作.

以上是简答网为您整理的wholesalers怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/wholesalers>